



Declaration

- WHEREAS** all workers deserve to be treated with dignity; and;
- WHEREAS** respectful and positive behaviour in the workplace contributes to individual, organizational, and societal well-being and prevents unnecessary suffering; and
- WHEREAS** all community members have a responsibility to help ensure each other's safety from emotional, psychological, and physical harm, and to do our part to break the cycle of victimization and abusive behaviour;

THEREFORE, we, Tammy Scott-Wallace, Minister responsible for Women's Equality, and Trevor Holder, Minister of Post-Secondary Education, Training and Labour, declare the week of September 6th to September 12th, 2021 to be

"RESPECTFUL WORKPLACE WEEK"

IN NEW BRUNSWICK

La Ministre responsable de l'Égalité des femmes
L'Hon/ Hon. Tammy Scott-Wallace
Minister responsible for Women's Equality

Déclaration

- ATTENDU QUE** les travailleurs et travailleuses méritent d'être traités avec dignité ;
- ATTENDU QUE** les comportements positifs et respectueux en milieu de travail contribuent au mieux-être de l'individu, de l'organisme et la clé de la productivité, de l'innovation et de la viabilité ;
- ATTENDU QUE** tous les membres d'une collectivité ont la responsabilité d'aider à assurer la protection des autres contre les dommages affectifs, psychologiques et physiques et de faire leur part pour briser le cycle de la victimisation et du comportement abusif ;

PAR CONSÉQUENT, nous, Tammy Scott-Wallace, ministre responsable de l'Égalité des femmes et Trevor Holder, ministre de l'Éducation postsecondaire, de la Formation et du Travail déclarons la semaine du 6 au 12 septembre 2021

« SEMAINE DU RESPECT EN MILIEU DE TRAVAIL »

AU NOUVEAU-BRUNSWICK

Ministre de l'Éducation postsecondaire, de la Formation et du Travail
L'Hon/Hon. Trevor A. Holder
Minister of Post-Secondary Education, Training and Labour